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ПРОТОКОЛ №2 

От заседание на Обществения съвет 

Към ОУ „Свети Иван Рилски“ – град Перник 

 

Днес, 10.05.2023 г.,  се проведе присъствено заседание на Обществения съвет към 

ОУ „Свети Иван Рилски“ – гр. Перник.  

На заседанието присъстваха шестима членове на обществения съвет, 

регистрирани в присъствен списък, който е неразделна част от настоящия протокол, 

директорът на училището г-жа Цветана Пиралкова, г-жа Юлита Огнянова – главен 

счетоводител, г-жа Румяна Милчова - ЗДУД и г-жа Марияна Михайлова – ЗДАД. 

Налице е кворум за вземане на решения. 

Заседанието беше открито от г-жа Пиралкова, която запозна накратко 

участниците с Правилник за създаването, устройството и дейността на обществените 

съвети към детските градини и училищата, предостави копие на всеки от тях и напомни, 

че обществения съвет е самостоятелно функциониращ орган и може да инициира 

заседания и дейности, свързани с училището.   

По предложение на председателя г-жа Анжелина Миткова, заседанието протече 

съгласно предварително представения в поканата за обществения съвет дневен ред, както 

следва: 

1. Отчет за изпълнението на бюджета на училището за първото тримесечие на 2023 

година. 

2. Дейности, свързани със 120 годишнината на училището. 

3. Организационни въпроси. 

По т. 1 от дневния ред – Г-жа Огнянова представи отчет на разхода по бюджета на 

ОУ "Св. Иван Рилски" за първото тримесечие на 2023г. Въпроси и дискусия 

предизвикаха разходите по дейности от раздел Ресурсно подпомагане. След разискване 

и изясняване на възникналите въпроси относно извършените разходи беше проведено 

гласуване. 

Гласували: 

„ЗА“ – 6 

„ПРОТИВ“ – 0 



„ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“ – 0 

На основание чл. 16 от Правилник за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата, Общественият съвет  

РЕШИ: 

Съгласува така представения отчет за изпълнението на бюджета на училището към 

10.05.2023 г.  

 

По т. 2 от дневния ред – Участниците обсъдиха проведените до момента 

инициативи по случай 120 годишнината на училището, предстоящи такива и 

организацията на празника на 18.05.23 г. 

Г-жа Пиралкова връчи благодарствен адрес на членовете на обществения съвет за 

участието и съдействието им в инициативата Училищната гора на ОУ „Св. Иван 

Рилски”.  

Членовете обсъдиха и приеха идеята за поднасяне на кошница с цветя от 

обществения съвет в деня на празника на училището. 

По т. 3 от дневния ред Организационни въпроси – Г-жа Пиралкова и екипът на 

училището дадоха допълнителна информация за новоизграждащата се сграда към 

училището и възможностите, които предлага тя за организация на учебния процес, за 

утвърдения със заповед на министъра на образованието и науката прием на пет 

паралелки в първи клас през 2023/2024 учебна година, за предстоящото изграждане на 

STEM център, нов асансьор и редица дейности за подобряване на материалната база и 

създаване на максимално добра образователна среда, подкрепяща личностното развитие 

на учениците. 

Председателят Анжелина Миткова призова членовете да работят за това родителите 

на учениците да взимат повече участие в дейностите на училището. 

Бяха обсъдени идеи и възможности за създаване на кът на училището в Западния 

парк, при училищната гора. 

След изчерпване на дневния ред заседанието на обществения съвет към ОУ „Свети 

Иван Рилски“ бе закрито.  

 

Председател на Обществения съвет                                 Изготвил:  

................./ п /....................... …………/ п /……………… 

/Анжелина Миткова/ /Веселина Радованова/ 

 

10.05.2023 г. 

Град Перник 


